

# LOKALFORUM HOLBÆK

Referat af bestyrelsesmødet den 9. januar 2024.

|                           |   |
|---------------------------|---|
| <b>Dato og tidspunkt:</b> | 090124 19.00  |
| <b>Sted:</b>              | Biblioteket, lille sal  |
| <b>Tilstedeværende:</b>   | Helle, Gitte, Elisabeth, Leif, Erik, Magnus, Mikkel, Lene Floris, Anneli, Susanne Kock Larsen. Afbud fra Kim Olsen. |

## 1: Valg af mødeleder og referent

Gitte mødeleder. Erik referent

## 2: Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde

Godkendt.

## 3: Nyt fra formand og kasserer

Netbank vil snart være i orden. Samarbejdsaftale med Holbæk Kommune er underskrevet.

## 4: Information fra trafikgruppen.

Vedr. Højen fik vi på mødet en henvendelse fra Susanne Kock Larsen.

Erik kontakter Jesper vedr. mailliste. Elisabeth, Helle og Leif er med i gruppen.

## 5: Folder. Noget nyt?

Erik har opdateret folder fra 2019. Elisabeth skal på med telefonnummer. Årstal skal på forsiden nederst. Erik tilretter. Genoptages.

## 6: Fællesskabshus/byrumshus.

Hvad er der gjort og hvad kan vi gøre fremadrettet? Hvad er økonomien til dette?

Det historiske blev gennemgået kort. Der er stort behov for uformelt mødested.

Elefantapoteket er et sted, der bør være aktiviteter i. Lokalforum vil gerne samarbejde omkring emnet.

Ideen er nok flere steder, med plads til forskellige aktiviteter. Værksteder af forskellig slags, plads med cafe til møder og snak.

Erik forsøger at indkalde til et møde for interesserede.

Leif og Mikkel – biodiversitet. Ny gruppe.

## **7: Hvad kan foreningen gøre for at blive mere synlig?**

Plante træer, gøre os bemærket med aktiviteter.

Vise os i byen. Brochure, Beachflag, Vise os på Skvulp

## **8: Evt.**

Vi mangler adgang til hjemmeside, bank og Dropbox. Regnskab skal laves.

Erik beder Jakob om at foreslå et tidspunkt, hvor vi (Gitte, Leif og Erik) kan få styr på de sidste ting, passwords, Dropbox mm. sammen med Jakob.

Vi mangler mailadresse til revisor Birgitte Katz

Vi mangler mailadresser til Jesper og muligvis flere fra Trafikgruppen. Erik kontakter Per med henblik på at få dem.

## **9: Aftale datoer for de næste møder indtil generalforsamlingen.**

Bestyrelsesmøderne blev aftalt til:

Tirsdag 13. februar

Tirsdag 12. marts

Tirsdag d. 2. april (aftalt efter mødet)

Generalforsamling inden udgangen af april. Indkaldelse mindst 3 ugers varsel. Aftalt afholdt 30. april 30. april? Indk. 26. marts)

Borgerhusgruppe indkaldes til møde på biblioteket snarest.

Mødet slut 22.30